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ÖSTERMALMS   
STADSDELSFÖRVALTNING           Protokoll  
HANDIKAPPRÅDET                    2006-11-30  
 

Justerat: 2006-12-05 
 
 
………………………….   ……………………………. 
Agnetha Mbuyamba RBU  Margareta Lilliestråle        FA 
 
 
 
Närvarande:  
Ledamöter: ordförande  Agnetha Mbuyamba  RBU 

Margareta Lilliestråle FA 
  Ulf Lettermark SRF  

Anita Åkerhielm HiS 
 
Frånvarande:  Åsa Borgström  NHR 
 
Sekreterare:   Matilda Ekström Sundberg  
      
Tjänstemän: programchef   Anna-Lena Christensson 

 enhetschef  Thomas Björnstad 
 
    
Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, Karlavägen 104, i 
sammanträdesrummet Linné kl. 13.30-16.30. 
 
§ 1. Sammanträdet öppnas 
Ordföranden Agnetha Mbuyamba, öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 
§ 2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes.  
Till övriga frågor anmäldes sammanträdestider för 2007, skrivelse från SRF angående 
heminstruktörsverksamheten, förslag till nomineringar av Handikapprådets ledamöter inför 
åren 2007-2010. 
 
§ 3. Utseende av protokolljusterare 
Margareta Lilliestråle utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha Mbuyamba justera 
dagens protokoll.  
 
§ 4. Datum för protokollsjustering 
Protokollet finns för justering på förvaltningens reception Karlavägen 104, 2006-12-05 efter 
kl 9.00. Protokollet mailas dessförinnan till Agnetha Mbuyamba. 
 
Förslag på punkter som handikapprådets presidium vill ha med på nästa sammanträde, 2006-
12-18, behöver Solveig Blid få senast 2006-12-08. 
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§ 5. Föregående protokoll  
Föregående protokoll 2006-11-02 godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 6. Verksamhetsplan (VP) för 2007 
Anna-Lena Christensson redogjorde för VP 2007 och informerade om att 
förvaltningsledningen utgår från kommunfullmäktiges mål . VP skrives just nu utifrån strikta 
anvisningar. Varje verksamhet vid förvaltningen ska skriva ett VP som ska vara klart fredag 
den 1 december. Den 5/12 kommer förvaltningsledningen att gå igenom det stora slutgiltiga 
VP:t. Budgeten för år 2006 var 1.359 mdr och för år 2007 är den  1.203 mdr, dvs. budgeten är 
mindre för kommande år med anledning av att stadsdelsnämnden har fått ett mindre 
omfattande uppdrag. Skolorna övergår organisatoriskt till Utbildningsförvaltningen fr.o.m  
2007-07-01. Stadsdelsnämnden har en halv årsbudget för år 2007 avseende driften av 
skolorna. Barn och Ungdom (BoU), förskolan, barn i behov av särskilt stöd och fält- och 
fritidsverksamheten kommer organisatoriskt att vara kvar vid stadsdelsförvaltningen. 
 
Vad gäller Kultur och Miljö-förvaltningen (KoM) kommer endast skötsel av park- och 
naturområden att vara kvar vid stadsdelsförvaltningen redan från 2007-01-01. Fyra 
stadsdelsnämnder kommer att slås ihop fr.o.m. årsskiftet; Hägersten + Liljeholmen, 
Rinkeby + Kista, Vantör + Enskede-Årsta och Maria-Gamla Stan + Katarina+Sofia.   
 
Konsekvenserna av ovanstående förändringar kommer att bli övertalig personal både i staden 
och vid stadsdelsförvaltningen och även tomma rum och lokaler. Eventuell övertalig personal 
kommer att erbjudas andra möjligheter via stadens omställningskansli. Stadsdelsnämnden 
kommer att få information om budgetens omfattning i förhållande till det minskade 
uppdraget.  
 
Vad gäller Individ- och familjeomsorgen är den tydligaste förändringen att valfriheten 
betonas. Detta gäller särskilt för personer med funktionsnedsättning, där det ska bli möjligt att 
välja särskilda boenden, sysselsättning och daglig verksamhet; områden som ska 
konkurrensutsättas. År 2007 ska denna förändring förberedas, då den ska vara genomförd till 
år 2008.  
Mallen inför Vp-arbetet delades ut och Anna-Lena Christensson gick igenom målen, 
exempelvis att valfriheten för äldre och funktionshindrade ska öka. Varje enhet kan göra 
enhetsspecifika mål utifrån kommunfullmäktiges mål. 
 
En diskussion hölls kring målet jobbgaranti inom fem dagar. Anna-Lena Christensson 
redogjorde för de verksamheter som förvaltningen tillhandahåller, t.ex Servicegruppen, vilken 
syftar till att ge klienter både arbetsträning och referenser. Behov av privata aktörer 
konstaterades, för att öka möjligheterna att erbjuda jobb utifrån jobbgarantin. 
 
Verksamheten vid Bryggan (ett samarbete mellan förvaltningen, Frälsningsarmén och 
Convictus) diskuterades. Bryggan är en verksamhet för hemlösa som finns på 
Östermalmsgatan 69 och är öppen kl. 9-15.  Här finns möjlighet att lämna exempelvis kläder, 
skor eller hygienartiklar till hemlösa. Bryggan kommer via ett anslag på ytterdörren att 
meddela vem man kan vända sig till om man vill lämna kläder eller dylikt.   
 
§ 7. Lokal handlingsplan för att minska prostitution 
Varje stadsdelsnämnd ska ha en lokal handlingsplan för att minska prostitution. Östermalms 
lokala handlingsplan innehåller en bakgrund kring ämnet prostitution, hur staden som helhet 
ska arbeta med frågan och riktlinjer kring hur förvaltningens verksamheter ska förhålla sig 
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och arbeta för att minska prostitution. Utgångspunkten till den lokala handlingsplanen är 
Stockholms stads sociala program för att minska prostitution vilket gäller 2006-07-01 
 – 2010-06-30. Anna-Lena Christensson sade att handlingsplanen ska vara ett levande 
dokument, som kan komma att revideras utifrån förändrade förhållanden.  
 
§ 8. Ombyggnation av stödboende på Bo Bergmans gata, för att skapa en personallokal. 
Thomas Björnstad redogjorde för den aktuella situationen. På adressen finns ett stödboende 
med 12 lägenheter i två plan, för personer med psykiska funktionshinder. Boendestödet 
behöver en personallokal, vilken kommer att ordnas på plan 1. De boende, deras anhöriga och 
gode män är informerade och samtliga har accepterat förslaget.  
 
Vidare informerade Thomas Björnstad om att inflyttningen till gruppboendet på 
Sandhamnsgatan 8 (Rio) är framflyttad till 2008 -01-01. Skälet är att en ombyggnation pågår 
och det är olämpligt för de boende att flytta in då. 
 
§ 9. Aktivitetslistan – vad vill rådet ta upp på följande möten. 
Rådet önskar på nytt bjuda in Barbara Schwanhäusser från projektet med psykomotorik för 
barn. Önskemålet är att Schwanhäusser bjuds in till mötet 2007-01-11. 
 
§ 10. Synpunkter/frågor kring information i utskicket.  
Inga synpunkter till utskicket framfördes. 
 
§ 11. Listan på inkommen information 
Lista på inkommen information lades till handlingarna.  
 
§ 12. Övriga frågor:  

1) Tider för vårens sammanträden: Rådet enades om att mötet 2007-01-11 hålles kl. 
13.30-16.30. Lokal ska bokas. 

2) Skrivelse från SRF ang heminstruktör: Rådet instämmer i skrivelsen, vilken är ett 
uttalande angående heminstruktörsverksamheten. SRF Stockholm anser att 
Stockholms stad ska inrätta en central funktion som organiserar och följer upp 
heminstruktörsverksamheten under år 2007. Skrivelsen bifogas protokollet som bilaga, 
samt lämnas i kopia till Pensionärsrådet och Äldreomsorgen. Rådets uppfattning är att 
heminstruktör behövs både bland äldre och yngre personer.    

3) Förslag på nomineringar till nya ledamöter för rådet 2007-2010. Beslut fattas på 
stadsdelsnämndens sammanträde 2006-12-14. Förslaget lämnades utan synpunkter. 

 
§ 13. Avslutning 
Ordföranden tackade samtliga närvarande och avslutade mötet. Nästa möte hålles 2006-12-18. 
 
Bilagor:  
Skrivelse från SRF Stockholm angående heminstruktörsverksamheten.  
Stadsdelsnämndens mål för verksamheten inför VP 2007 utifrån kommunfullmäktiges mål. 
 
 
 


